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Zaraz po podpisaniu kontraktu Thomas Vermaelen udzielił swojego

pierwszego wywiadu w barwach Romy. Belg odpowiadał na pytania Roma

TV.

Witamy Thomas, jak się czujesz?

- Jestem bardzo szczęśliwy, to dla mnie nowy początek i nie mogę się doczekać

startu.

Co ci powiedział Spalletti?

- Widziałem się z nim krótko, nie rozmawialiśmy dużo, ale powiedział mi, że jest

zadowolony i że potem zgłębimy aspekty techniczne.

Znałeś już Spallettiego?

- Tak, nie osobiście, będziemy porozmawiać aby sprawdzić jak zamierza grać.

Rozmawiałeś z Sabatinim?

- Tak, bardzo ciepło mnie przyjął.

Który z twoich byłych kolegów wywarł na tobie największe wrażenie?

- Wszyscy napastnicy są niesamowici, ale jak mam wymienić jednego, to powiem

Messi.

Jak jest trenować z Messim?

- To motywujące wyzwanie, to co robi w meczu robi też na treningu.

Jakie masz relacje ze Szczęsnym i Nainggolanem?

- Radję znam dobrze, jest przyjazny i bardzo mi pomógł. Szczęsnego znam również i

obydwaj pomagają mi się zaaklimatyzować. Mówili mi bardzo dobrze o klubie i

używali jedynie słów pochwały pod adresem Romy.

Co myślisz o Florenzim i De Rossim?

- Spisywali się dobrze w reprezentacji i Romie, to dwójka świetnych piłkarzy, ciężko

było grać przeciwko nim na Euro.

Totti?

- Wszyscy go znają, nieczęsto zdarza się, że piłkarz gra przez calą karierę w jednym

klubie, nie mogę się doczekać wspólnej gry.

Dzeko?

- Znam go dobrze, ciężko grać przeciwko niemu, jest bardzo dobry w grze głową i

nogami, jest niewygodny dla obrońców.

Dlaczego grałeś tak mało w ostatnich dwóch latach?

-  W pierwszym sezonie w Barcelonie doznałem poważnej kontuzji, w drugim grałem

nieco więcej, ale gracze, których miałem przed sobą byli bardzo mocni. Jestem

jednak zadowolony z tego doświadczenia.
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Porto?

- Kluczowy mecz, wierzę w awans do fazy grupowej Ligi Mistrzów, mamy dobre

szanse.

Cel?

- Trudno powiedzieć, przybyłem niedawno, musimy wygrać jak najwięcej meczów.

Co myślisz o Serie A?

- To bardzo dobre rozgrywki, są bardzo trudne mecze, nie mogę się doczekać gry.

Jakim doświadczeniem było Euro?

- Dobrym, mieliśmy wzloty i upadki, odpadnięcie z Walią było rozczarowujące, nie

grałem w tym meczu, ale w innych tak. Nie pozostaje nic innego jak patrzeć przed

siebie.

Przesłanie dla kibiców?

- Będę się przykładał, aby grać dobrze i uzyskać dobre wyniki z Romą.
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